

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/230/21/CH

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關：大堂對講機來電號碼事宜

各座大堂的對講機已正式改用各單位預先登記的電話作為對話系統。當訪客於平台大堂門外對講機按掣聯絡個別單位，住戶預先登記的電話便會響起及可供接聽及對話，在確認訪客身份後，住戶可使用電話按(3)字鍵開門，而住戶於電話中收到的對講機電話來電號碼如下：

雅碧閣	百利閣	金蘭閣
3996-7311	3996-7831	3996-7313

如有查詢，請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。敬希垂注！

碧濤花園第一期管理處

2021 年 10 月 19 日

Date : 19th October 2021

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

RE: Incoming call Number for Intercom System

The Intercom system in the lobbies of each block have been officially converted to the telephones registered in advance by the units as the dialogue system. When the visitor presses the button on the intercom outside the lobby of the podium to contact an individual unit, the resident's pre-registered phone will ring and be available for answering and dialogue. After confirming the identity of the visitor, the resident can use the telephone to press the (3) key to open the door, and the incoming call number of the intercom received in phone are as follows:

Abbey Court	Belleve Court	Capilano Court
3996-7311	3996-7831	3996-7313

Should you have any queries, please call our office at 2646 1859 during office hours. Thanks for your kind attention.

Management Office of Pictorial Garden Phase I

